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Vragen van het lid Van Nispen (SP) aan de Minister van Veiligheid en Justitie 
over het opnemen van politieverhoren (ingezonden 28 december 2016). 

Vraag 1
Wat is uw algemene reactie op het artikel over Nederlandse politieverhoren 
in de praktijk?1 

Vraag 2
Herkent u het daarin geschetste beeld over de kwaliteit van zowel de geluids- 
als de beeldopnames? Kunt u uw antwoord toelichten? 

Vraag 3
Klopt het dat onder andere de techniek nogal eens te wensen overlaat? Zo ja, 
wat wordt er gedaan om hier verbetering in aan te brengen? Zo nee, waarom 
niet? 

Vraag 4
Klopt het dat de kwaliteit van opnames van verhoren van kinderen doorgaans 
van betere kwaliteit zijn? Waar komt dat door? In hoeverre kan hiervan 
geleerd worden om het opnemen van de verhoren van volwassenen te 
verbeteren? 

Vraag 5
Wat is de stand van zaken van de uitvoering van de motie-Van Nispen/
Swinkels over het opnemen van politieverhoren?2 Hoe wordt daarbij rekening 
gehouden met de kwaliteit en dus bruikbaarheid van het opnemen van die 
verhoren? 

Vraag 6
Wat vindt u van de suggestie om het verhoor ten behoeve van de kwaliteit 
pas in een proces-verbaal vast te leggen na het verhoor en dus met behulp 
van de opname?

1 Nederlandse politieverhoren in de praktijk, R. Horselenberg, A. Vredeveldt en P.J. van Koppen, 
NJB, 9 december 2016, pagina 3185.

2 Kamerstuk 34 157 nr. 14
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